

Title (en)

Set of snow gliding boards and method of manufacturing

Title (de)

Schneegleitbrettsatz and sein herstellungs-verfahren

Title (fr)

Ensemble de planches de glisse sur neige et procédé de fabrication

Publication

EP 1384498 A1 20040128 (FR)

Application

EP 03101959 A 20030701

Priority

FR 0209313 A 20020723

Abstract (en)

The set of snowboards comprises at least two boards (11) having structures and upper faces of different geometry. Each board is fitted, on upper side (6), with platform (7). Platform is used to raise fixing elements, i.e. front (8) and heel (9) attachments, securing ski shoe to board. The platform is identical for all the snowboards. Each board includes joint inserted between platform and upper side of board. An Independent claim is included for a method for manufacturing the set of snowboards.

Abstract (fr)

Un ensemble (1) d'au moins deux planches de glisse sur neige (11, 12, 13) présente des dimensions, des structures et/ou des faces supérieures de géométries différentes. Chaque planche de glisse sur neige (11, 12, 13) est équipée d'une plate-forme (7) de surélévation des éléments de la fixation (8, 9). La plate-forme (7) est identique pour toutes les planches de glisse sur neige (11, 12, 13) de l'ensemble (1). Chaque planche de glisse sur neige (11, 12, 13) comporte un joint particulier (18) interposé entre la plate-forme (7) et la face supérieure (6) de la planche de glisse sur neige (11, 12, 13). <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

A63C 9/00

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2012.01)

CPC (source: EP US)

A63C 9/003 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0956886 A1 19991117 - ROSSIGNOL SA [FR]
- [A] FR 2275231 A1 19760116 - BLOT ROBERT [FR]
- [A] FR 2634659 A1 19900202 - DEBERSEE GERARD [FR], et al
- [A] DE 29820426 U1 19990114 - IPEN Gerd [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR

DOCDB simple family (publication)

EP 1384498 A1 20040128; EP 1384498 B1 20081001; AT E409515 T1 20081015; DE 60323790 D1 20081113; FR 2842745 A1 20040130; FR 2842745 B1 20040827; US 2004017062 A1 20040129; US 7077419 B2 20060718

DOCDB simple family (application)

EP 03101959 A 20030701; AT 03101959 T 20030701; DE 60323790 T 20030701; FR 0209313 A 20020723; US 61022103 A 20030630